
Razmere
v živalskem vrtu so
dobre

Začasni poslovni odbor, ki po skupščinski
uvedbi ukrepa družbenega varstva, upravlja
Živalski vrt mesta Ljubljane, se je v tem pr-
vem mesecu lotil predvsem sanacije obstoječe-
ga stanja odnosno odnosov v kolektivu. In
čeprav bo prvo poročilo kmalu pred občin-
skim izvršnim svetom in kasneje pred skupšči-
no, velja zapisati, da vrt normalno posluje, da
je finančno stanje dobro (zasluga gre pred-
vsem prejšnjemu vodstvu, ki je uspel zagotovi-
ti sistemski vir - tretjino proračuna mesta in
občine, tretjino lastni dohodki in tretjino
mestna izobraževalna skupnost), da so v veči-
ni odpravljene pomanjkljivosti, ki sta jih ugo-
tovila tako SDK kot inšpekcija, da sicer ka-
drovska situacija ni boljša, a se že iščejo nove
rešitve, v razpravi so že tudi nekateri samo-
upravni akti, zagotovljena je večja informira-
nost zaposlenih, s katerimi se začasni poslovni
organ pred sprejemom posameznih odločitev
tudi posvetuje.

Sicer pa se ta 25 članski kolektiv skupno
z začasmm vodstvom posveča predvsetn skrbi
za boljše prezimovanje živali. Le-te so dobro
oskrbovane. Glede na to, da bi jim omogočili
kar najboljšo prezimitev, zaenkrat ne razmi-
šljajo o nabavi novih živali, saj prostorske
možriosti tega ne dopuščajo. V teku so dela na
odpravi štirih divjih smetišč (nadomestila jih
bosta dva kontejnerja), kupili so nov kompre-
sorski čistilnik (za kletke), kmalu bodo dobili
tudi bivalni kontejner, ki ga bodo priredili za
jedilnico zaposlenih in kjer se bodo le-ti tudi
lahko pogreli v mrzlih zimskih dneh, dogovor-
jeno pa je tudi z GP Vič za redno dostavo
toplega obroka. Še pred zimo pa bo GP Beži-
grad popravilo in prebarvalo hišice in kletke,
ograjo in ceste, v akcijo ureditve vrta pa se
bodo vključili tudi kadeti iz Tacna.

Zaposleni naj bi dobili tudi nova delovna
oblačila, saj je bilo tudi s higienskega vidika
nesprejemljivo, da so v civilnih oblekah oprav-
ljali svoje delo.

Seveda pa začasno vodstvo čakajo še pogla-
vitne naloge predvsem kar se tiče nadaljnje
razvojne usmeritve te edine tovrstne ustanove
v republiki. O tem bomo več zapisali drugič,
ko bodo te aktivnosti, saj tako predvidevajo,
stekle tudi širše od viSkega in ljubljanskega
prostora.


